
5 april 2023 

Notulen Algemene Ledenvergadering Roei & Zeilvereniging De Amstel 

Vrijdag 25 november 2022, aanvang 20.00 uur 

 

Opening 

De voorzitter Cees Vente opent de vergadering om 20.00 uur 

 

Aanwezig: 

Het voltallige bestuur en een opkomst van 47 leden, later aangevuld tot 50 leden, alle 

aanwezigen hebben een stemgewicht van 5. 

 

29 leden hebben zich afgemeld: S. Verhallen, Luk van Driessche, Ineke van Unen, 

Wim Koopman, Aafke Gorter, Dov Rychter, Patty Boom, Jana Splinter, Michael Mann, 

E. van den Braak, Frank Verheij, Egbert Willems, Jeanette Prins, Pem Godri, Anneke 

van Kooten, Erica Buma, Irene Wilmink, Guy Brutel, Sannie de Graaf-Ottjes, Rob 

Janus, Marijke Oskam-Tamboezer, Jan van Rookhuijzen, Rob Rademaker, Carla 

Rademaker, Puck Ofman, Jochem Overbeek, Margriet Zietse, Marcel Zietse, Leo 

Schneeman. 

 

1.  Vaststellen agenda 

Het bestuur biedt haar excuses aan voor het 2 dagen te laat versturen van de stukken, 

dit had te maken met een ICT-probleem. 

 

2. Mededelingen 

In het voorbije verenigingsjaar zijn de volgende leden overleden: Alexander Kuyper, 

Nel Bijlsma, Reinier de Nooijer. Er wordt voor hen een minuut stilte in acht genomen. 

Op 10 november hebben de midweekroeiers schriftelijk een aantal punten ter 

bespreking ingediend. Een afvaardiging van het bestuur heeft de vragen beantwoord 

naar tevredenheid van de indieners; een en ander was op te lossen voorafgaande aan 

de ALV.  

De voorzitter benadrukt dat het verstandig is om, wanneer er vragen of 

suggesties zijn, een bestuurslid op de vereniging aan te spreken en niet te wachten 

tot een ALV. Zo kunnen zaken snel opgepakt worden.  

 

3.  Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 28 januari 2022 

Er zijn geen opmerkingen, de notulen worden vastgesteld. 

 

4.  Het Jaaverslag over het verenigingsjaar 2021/2022 

Commissaris Algemene Zaken, Communicatie en recreatieroeien, Wessel Achterhof 

wordt bedankt voor al het werk. 

Er volgen enkele correcties/opmerkingen van de leden in de zaal: 

Florrie de Pater vraagt aan Mieke Soelman, commissaris instructie, of er een verschil 

is tussen de tabel met C3 testen; dat staat er 2x in. Mieke zal hiernaar kijken.  
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Verder merkt Florrie op dat het goed zou zijn als er meer aandacht is voor de 

schoonmaak van de boten. Voorheen ging de vereniging een paar keer per jaar 

gezamenlijk schoonmaken. Commissaris vloot Bart Breuk geeft aan dat het afgelopen 

jaar een experiment was om te zien hoe gaan de leden omgaan met schoonmaak. 

Komend jaar zal het anders gaan omdat veel leden niet uit zichzelf boten grondig 

schoonmaken.  

Florrie vraagt verder waarom er weinig tekst is in het jaarverslag over de 

vrijwilligers. Commissaris gebouw Rene Visser geeft aan dat er weinig te vertellen was 

over de vrijwilligers bij het gebouw, het animo was wat mager dit jaar. 

Wouter van Ginkel vraagt: het ledental moet stijgen, de vraag is hoe? Is het een idee 

om een enquête te organiseren en om ook te onderzoeken waarom mensen weggaan, 

is daar een beeld van bij het bestuur? Voorzitter Cees Vente antwoordt dat hij hier 

later op terugkomt bij visie op de toekomst. Wessel bedankt voor alle lof, hij geeft aan 

dat er nog een aanvulling van Wieger van der Werf op het jaarverslag over de jeugd 

volgt.  

Het jaarverslag 2021-2022 wordt met algemene stemmen vastgesteld.  

 

5. Balans en Staat van Baten en Lasten en verslag Kascommissieommissie 

Penningmeester Hans Vendrig neemt het woord, geeft aan dat er op 20 november, bij 

de gelegenheid tot vragen stellen, 2 belangstellende leden kwamen die duidelijkheid 

hebben gekregen bij hun vragen. 

De hoofdpunten van de jaarcijfers worden doorgenomen. 

Frank van Unen merkt op: er volgt een stevig bedrag aan fondsen, ca. 70 mile, maar 

nu is er € 5800 in kas. Als we meenemen dat er subsidie komt en er kredietruimte is 

op de rekening courant, kunnen we met beperkte liquide middelen nog voldoende 

spenderen. Hans Vendrig beaamt dit, hij geeft aan dat er inderdaad ruimte is bij 

rekening courant en met de BoZa subsidies in zicht is er nog in totaal ongeveer een 

ton die binnenkomt. 

Florrie de Pater vraagt: waarom staan de boten niet op de balans? Dats 

antwoordt dat op boten niet wordt afgeschreven. Zij worden betaald uit de lopende 

begroting, op balans is een gedoe. 

Koos Voogd vraagt wat is de verzekerde waarde is van de vloot? Bart zegt dat 

dit niet eenvoudig is vast te stellen: Het is maar hoe je het bekijkt, wat de gek ervoor 

geeft. De nieuwwaarde is de waarde bij inkoop, dagwaarde is huidige waarde en die 

laatste wordt jaarlijks aangepast. 

Er volgt een vraag over de algemene reserve, deze bedraagt slecht 8K, is er 

wel geld om tegenvallers op te vangen? Hans merkt op dat algemene reserve geen 

vangnet is, maar een resultaat waar je verder geen invloed op kunt uitoefenen.  

Hans Vendrig geeft toelichting op de balans. Het jubileumfonds wordt 

besproken, er zou iets niet goed zijn gegaan. Hans geeft aan dat de kosten van de 

viering van het jubileum van vorig jaar uit de pot van groot jubileum betaald zijn. Als 

de vereniging dat niet in orde vindt, hoort hij dat graag maar er is nog voldoende tijd 

om deze pot aan te vullen. 
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Er wordt gevraagd wat het talentenfonds is. Hans Vendrig geeft aan dat het 

geld, dat leden aan De Amstel doneren, naar dat fonds gaat. 

Hans licht de huur van de sociëteit toe. De betalingsverplichting bestaat uit 

delen: huur per maand met servicekosten en de afdracht van een percentage van de 

verhuur voor partijen. Dat bedraagt voor partijen €300 per dagdeel en voor leden €150. 

Tot 1 januari 2023 heeft Mehdi geen afdrachtverplichting aan de vereniging als gevolg 

van de financiële moeilijkheden ten gevolge van opstartproblemen na Corona. De 

kosten van het gebouw zijn hoger omdat keuken moest worden opgeknapt en vloer 

behandeld moest worden. De bootsman is daarbij meer dan vorig jaar ingezet.  

Florrie de Pater vraagt of de post voor het binnenhalen van nieuwe leden, 

overig geheten, hoger zou mogen zijn zodat er meer ruimte is voor werving. Hans 

beaamt dat kosten voor de baat gaan.  

Jan Wienese vraagt: waarom lijken die rekeningen zo op elkaar al tientallen 

jaren, waarom nog hypothecaire lening? Hans antwoordt dat er wordt afbetaald (maar 

niet zo snel als sommigen zouden willen). 

 

Verslag Kascommissie 

De voorzitter van de kascommissie, Andries Smeding, geeft aan geen verschillen 

aangetroffen te hebben in de stukken, het resultaat is in lijn met begroting. De hogere 

kosten voor het gebouw zijn gecompenseerd met lagere kosten vloot en het positief 

resultaat is toegevoegd aan de algemene voorziening. Het advies van de 

kascommissie is dat de ALV de jaarcijfers goedkeurt en decharge verleent. Daarmee 

stemt de Vergadering in. Cees Vente bedankt de kascommissie hiervoor.  

 

6. Kijk op de toekomst van R&ZV De Amstel 

Cees Vente vraagt de mening over de vereniging in de zaal, er worden positieve 

dingen genoemd: topmateriaal, enthousiaste leden, velen doen vrijwilligerswerk, 

dichtbij huis kunnen roeien. Cees noemt zelf een prachtige vloot, een geweldig 

gebouw op een geweldige locatie met een rijke historie, fijne vrijwilligers, een goed 

instructieteam, juniorenroeien in de lift, goede wedstrijdafdeling onder leiding van Wim 

Koopman en Jan Frits de Gans, actieve midweek en toerroeien, sociale activiteiten, 

het hardlopen op dinsdagavond, de Scheeve, het jeugdbestuur, enzovoorts. Maar er 

zijn ook zorgen, benadrukt hij: de opbouw van het ledenbestand is buiten verhouding, 

jonge leden zijn hard nodig voor het voortbestaan van de vereniging. Het streven is 

van 600 naar 700 leden te gaan en daarbij zuinig te zijn op de huidige leden.  

Hoe denkt het bestuur dit ledental te kunnen bereiken? Hij noemt de volgende 

verbeterpunten: 

- krachthonk begane grond 

- coastal roeien  

- update soos 

- inclusiviteit 

- sociale activiteiten 

- jeugdroeien 

- professionalisering o.a. wedstrijdroeien, professionele coaching 
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- bestuur: andere manier van besturen, het bestuur gaat met Rabo Support een 

traject voor begeleiding in. 

 

De doelgroepen waarin nieuwe leden gezocht gaan worden zijn:  

- oud studentenroeiers 

- bewoners de Pijp 

- scholieren 

 

De voorzitter vraagt of er nog andere doelgroepen te bedenken zijn en Koos Voogd 

stelt voor studenten in te huren voor de instructie. Hier wordt inderdaad aan gedacht. 

De voorzitter stelt dat de Amstel een vereniging is, dat is een verzameling van 

gelijkgestemde mensen met (een) gemeenschappelijke doelstelling(en). Dat is de 

basis van waaruit gedacht moet worden. Het bestuur beseft dat er actie nodig is. Er 

moet een klankbordgroep komen uit diverse roeidisciplines en leeftijden, en 2 keer per 

twee jaar enquêtes, dit alles moet resulteren in een meerjarenplan. 

Er wordt gevraagd waarom er niet gevraagd wordt waarom mensen weg gaan? 

Dat gebeurt; het LAC houdt dit bij. 

Wouter van Ginkel zegt dat er ook andere manieren zijn om mensen 

professioneel te begeleiden in de sport los van iemand in dienst nemen. Cees Vente 

zegt dat er op uurbasis wel wordt ingehuurd. Hij nodigt Wouter uit in de 

klankbordgroep. 

Frank van Unen geeft aan dat het goed zou zijn per kwartaal bekend te maken 

wat de resultaten zijn. Hij adviseert dat niet alleen digitaal te doen. Praat met elkaar 

over de vorderingen, zodat er binnen de vereniging draagvlak ontstaat voor de 

plannen. Cees vindt dit een goede suggestie.   

 

7. Voortgangsrapportage 

a. Coastal roeien 

Erik Kraak vertelt over de jonge geschiedenis van deze tak van sport, vanaf het 

eerste WK in 2006. Mogelijk wordt in 2023 het eerste WK in Nederland 

georganiseerd. De Amstel is sinds het begin een van de trekkers van coastal 

roeien en wist steeds deel te nemen aan de wereldkampioenschappen. Al een 

aantal jaar wordt er een eigen wedstrijd georganiseerd bij IJburg, de Ymeer 

Challenge. Ook in IJburg staan de containers met het coastal materiaal: een 

dubbelvier, een dubbeltwee en twee skiffs. Er vindt een samenwerking plaats 

met roeivereniging De Hoop en Watersportvereniging IJburg onder de naam 

ACRC (Amsterdam Coastal Rowing Centre). Het ACRC is een stichting in 

oprichting die als doel heeft in de regio coastal roeien op te bouwen en uit te 

breiden. Met 3 verenigingen heeft men een coastal roeicentrum willen 

ontwikkelen. Het gaat om een heel ander soort roeien, op ruig water, een 

andere omgeving, een mishaal hoort er soms bij. Dit roeien trekt veel mensen 

en dus nieuwe leden. Voor de leden, die interesse hebben in dit type roeien, 

komt er een manual omdat het is zo anders is dan rivierroeien.  
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Jan Wienese vraagt hoe men nu kan roeien als een boot (door de golven 

bijvoorbeeld) verticaal staat. En word je niet nat? En hij voegt toe dat het coastal 

roeien al lang beoefend wordt. Erik legt uit: er is endurance roeien, met scherpe 

bochten, dit is heel anders bij regulier roeien. Wat het IOC NSF heel leuk vindt, 

zijn de wedstrijden met beach sprint vanaf het strand, maar dit staat voor veel 

roeiers misschien wat ver van de ouderwetse roeisport. Jan Wienese vraagt of 

er al bij de Olympische Spelen coastal wedstrijden zullen zijn. Dat is nog niet 

het geval, zegt Erik. Cees stelt voor dat Erik en Jan samengaan coastallen 

 

b. Krachthonk 

Cees Vente geeft aan dat er een commissie is geweest om de mogelijkheden 

van de uitbreiding van het krachthonk te onderzoeken. Deze commissie 

bestond uit Jip Claasens, Jan Frits de Gans, Cees Vente en Anneke van den 

Brink en Rene Visser. De conclusie was dat er een nieuw honk gebouwd kan 

worden voor € 120.000, -, als er in de loods wat verschoven wordt. Het is veel 

geld maar veel andere verenigingen hebben al zo’n honk. Het gaat niet meer 

lukken in 2022 omdat de eenderde-een-derde-eenderde regeling eens in de 5 

jaar mag worden aangevraagd. De Amstel kan weer een nieuwe aanvraag 

doen na 2 januari 2024. Frank van Unen heeft zijn best gedaan, maar er worden 

geen uitzonderingen op de 5 jaarstermijn gemaakt voor de Amstel, er is ca. 65 

K terug te krijgen. 

Olga Duin vraagt, wat je krijgt voor die € 120.000. Jan Frits de Gans 

antwoordt: apparatuur, ventilatie, etc. Je kan dan in één keer iets goeds 

neerzetten. Er kunnen dan maximaal 10 personen tegelijk trainen, ook na 

uitbreiding blijft het een kleine ruimte. 

Willemke Stilma vraagt: wie gaan er dan trainen in een krachthonk? Jan 

Frits zegt: het ligt eraan hoe je het aanpakt en begeleidt, krachttrainen heeft 

met kwaliteit te maken, dit moet wel goed begeleid worden. Het moet goed 

worden aangestuurd en men moet schema’s maken. De begeleiding zal door 

een hoofdcoach moeten gebeuren. 

Frank van Unen vraagt wanneer kan het uitgewerkte plan aan de leden 

van de vereniging kan worden gepresenteerd. Cees geeft aan dat hij verwacht 

dat dit wel in maart gedeeld worden. Hij benadrukt dat het voor ex-studenten 

aantrekkelijk wordt om lid te worden, door goede krachttrainingsmogelijkheden. 

De aanwezige leden vinden dat iedereen betrokken moet worden.  

Olga Duin merkt op: ik zie die ouderen niet in het krachthonk zitten. Jan 

Frits geeft aan dat juist zij goed vertegenwoordigd zullen zijn en daar wel gaan 

trainen daar. Cees voegt toe dat krachttraining juist van vitaal belang is voor 

ouderen. 

 

c. Verhuur societeit/ Pachter 

Hans Vendrig legt uit: de sociëteit is niet alleen een financieel verhaal maar 

gaat ook om gezelligheid, binding, er vindt overleg van commissies plaats, 
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noem maar op. Het belang van de sociëteit is groot, na Covid is er wat herstel 

nodig van het verenigingsleven. 

Toen duidelijk was dat Joris zou vertrekken is er een commissie geweest 

voor het aanstellen van een nieuwe pachter, er waren veel gesprekken en 

meerdere geschikte kandidaten, Mehdi Slaby is uiteindelijk in maart rond Head 

en Heineken gestart. 

Er is momenteel binnen de vereniging onvrede over de pachter, dit is 

onder andere in het overleg met de midweek roeiers naar voren gekomen. Er 

wordt nu gekeken naar een passend en aantrekkelijk aanbod, de tijdstippen 

van beschikbaarheid, het menu en aanbod en de prijs- kwaliteitverhouding. Er 

is intensief contact tussen het bestuur en Mehdi, iedere 2 weken is er een 

gesprek met Mehdi, er is inzage in de cijfers dit heeft ertoe geleid dat er in 2022 

geen afdracht betaald hoeft te worden. 

De manier van communiceren met Mehdi kan wat minder heftig. Hij zit 

in een leerproces; de leden en de nieuwe uitbater moeten aan elkaar wennen. 

Cees Vente en Hans Vendrig blijven ook in dit verenigingsjaar regelmatig 

gesprekken met hem voeren over de leerpunten. Bovendien gaan Wim 

Koopman en Joost Adriaanse, leden met ruime ervaring en kennis, Mehdi 

coachen. Het bestuur heeft er alle vertrouwen in dat het goed komt. In de 

huurovereenkomst tussen de vereniging en Mehdi is een evaluatiemoment na 

een jaar vastgesteld, maar nu is nog niet het moment om te beslissen, dus 

wordt de evaluatie verplaatst. 

Een van de aanwezigen vraagt of de culturele avonden terugkomen. 

Hans zegt dat dit onderwerp wel via Wim zal worden opgepakt.  

Peter de Graaf geeft een compliment: de hygiëne in de sociëteit is 

verbeterd voor tig honderd procent. 

Wouter van Ginkel vraagt hoe gaan we om met de begeleiding van Wim 

en Joost? Hoe worden de resultaten gemonitord. Peter de Graaf suggereert om 

dit mee te nemen in de beoogde enquête. Ted Deckers vraagt waarom er geld 

in een krachthonk wordt gestoken en niet in een update van de sociëteit? Hans 

Vendrig antwoordt dat er inderdaad ook geld in opknappen gestoken worden, 

maar Mehdi moest eerst goed ingewerkt moet zijn voordat er beslissingen over 

verbouwen/opfrissen gemaakt kunnen worden.  

 

8 De invoerong van de invoering van de WBTR 

a. Wijziging van de Statuten, enkele artikelen 

Frank van Unen krijgt het woord en bespreekt de Wet Bestuur en Toezicht 

Rechtspersonen, een wet die geldt voor alle rechtspersonen met als doel 

zorgvuldig bestuur. Op hoofdpunten komen de wijzigingen, die verplicht waren 

door de NOC/NSF en vervolgens door de KNRB neer op het volgende:  

- Een Raad van Toezicht: is niet nodig bij een vereniging als de 

Amstel, met 600-700 leden is dit ‘overkill’ want er is al een bestuur 

die de leden ruim vertegenwoordigt. 

- Tegenstrijdig belang wordt in de statuten gereguleerd  
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- Er wordt bepaald hoe te handelen bij ontstentenis bestuurders 

- Er zijn heldere regels met betrekking tot aansprakelijkheid 

bestuurders 

- Er zijn veel aanbevelingen voor het zorgvuldig besturen (meer 

transparantie) 

 

Frank legt uit: effectief verandert er niet veel, er moet meer worden vastgelegd. 

Het doel is een beveiliging in periode’s waarin het reguliere bestuur wegvalt. 

En er worden wat veiligheidsmarges ingebouwd om belangenverstrengeling te 

voorkomen. 

Sinds 2014 heeft de ALV een aantal wijzigingen aangebracht in de 

statuten en de reglementen. De wijzigingen in de statuten zijn niet notarieel 

vastgelegd. Er volgt nu een inhaalslag in het notarieel vastleggen betreft. Deze 

aanpassingen en de noodzakelijke wijzigingen van de WBTR worden nu 

doorgevoerd en de stukken zijn geactualiseerd. Er zijn ook wat wijzigingen van 

het laatste moment: zo is de contributie voor studenten is vastgezet op € 45,- 

per jaar.  Er dienen een aantal registers te worden bijgehoudenin een 

bestuursreglement zoals een lijst van overwinningen en lijst met prijzen en 

wisselbekers. 

Artikel 16 wordt toegelicht: wat als er zoveel bestuursleden door 

ontstentenis wegvallen, dat er minder dan 5 resteren. In dat geval wordt er een 

continuïteitscommissie gevormd uit ereleden (feitelijk worden de overblijvende 

leden van het bestuur dan van hun taken ontslagen). In artikel 28 staat verder 

dat het bestuur nooit aansprakelijk is voor maffe dingen die leden doen.  

Een van de leden vraagt of de voorgestelde wijzigingen wel eenvoudig 

door te voeren zijn. Frank legt uit dat de notaris de statuten al heeft 

becommentarieerd. Er worden dus geen problemen verwacht.  

Cees Vente vraagt de ALV om goedkeuring van de herziene statuten, 

deze worden met algemene stemmen aangenomen.  

 

b. Wijziging van het Huishoudelijk Reglement, enkele artikelen. 

Voorts neemt Frank het aangepaste huishoudelijk reglement op 

hoofdpunten door.  

Koos Voogd vraagt zich af hoe het zit met de KvK registratie, is deze wel 

juist? Frank geeft aan dat 2 leden van dagelijks bestuur gezamenlijk 

handelingsbevoegd zijn. 

Belangrijke aanpassing is artikel 20. De kleuren van de vereniging zijn 

op kleurnummer vastgesteld en de nieuwe veiligheidsnormen voor het roeien 

zijn toegepast. Er moet geroeid worden in verenigingskleuren of in wit of 

fluoriserende kleur tenminste door de boeg en door een skiffeur. Bart Breuk 

benadrukt dat bij roeien in het donker 1 wit licht mag worden gebruikt, geen 

fietslicht. In januari of februari komt er een nieuw veiligheidsreglement. 

Verder wordt benadrukt dat een VOG nu bij alle jeugdinstructeurs 

verplicht is. De leden vragen of de vereniging hiervoor betaalt. Het antwoord is 
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dat dit gratis is, indien de VOG via het bestuur aangevraagd is. Het is een 

regeling van de overheid, voor verenigingen. 

De wijzigingen in het huishudelijk reglement worden met algemene 

stemmen door de ALV. 

 

c. Het Bestuursreglement 

Frank ligt toe dat de voorgestelde aanpassingen allemaal logische dingen zijn, 

zoals een risicoscan die een keer per jaar moet worden uitgevoerd. 

De registers dienen up to date te zijn, dit is een kwestie van goed de 

administratie bijhouden. De taakomschrijving van bestuursleden wordt ook 

gepubliceerd bij aanstelling van nieuwe bestuurseden. De leden vragen 

waarom het bestuursreglement niet onderverdeeld is in artikelen. Frank 

antwoordt te hebben gekozen voor eenvoud.  

Het bestuursreglement wordt met algemene stemmen aangenomen.  

Wordt bedankt voor het gedane werk.  

 

9. Vaststellen begroting voor het verenigingsjaar 2022/2023 met advies van 

de kascommissie 

Hans Vendrig bespreekt de begroting, uitzonderingen worden benoemd. Hans geeft 

op de toelichting op de huur van de sociëteit. 

De contributie is hoger door inflatie. Enkele leden hebben hierover vragen 

gesteld. Het is geen bestuursbeslssing. Het bedrag wordt jaarlijks aangepast op basis 

van de CPI-index. Deze wordt ieder jaar berekend door het CBS. Koos Voogd stelt 

andere berekening voor. In onze statuten is de berekening op basis van het CPI 

vastgelegd. De voorzitter vraagt Koos in de volgende ALV een voorstel te doen voor 

een andere berekening. 

Het bedrag voor de teruglevering van stroom is opvallend. De zonnepanelen 

zijn vorig jaar geïnstalleerd. Er is een voorzichtige inschatting gemaak: het bedrag 

vermeld in de begroting is het geld dat de vereniging van de energieleverancier 

verwacht terug te krijgen. 

De kosten voor instructie worden hoger komend verenigingsjaar. Er is 17 k 

begroot voor de professionaliseringsslag bij de jeugd en het wedstrijdroeien. De 

jeugdinstructeur wordt betaald en bij het wedstrijdroeien komt ook een 

professionaliseringsslag die ook bij zal dragen aan kwalitieve verbetering van het 

roeien van de overige roeigroepen.  

Uiteindelijk is er de hoop in het komende verenigingsjaar op een positief saldo 

te eindigen (2200 euro) de BoZa regeling zou hier bovenop komen.  

Koos herhaalt vraag over indexering en Hans en Koos besluiten om na de ALV samen 

in overleg te gaan. 

Evert Vogel vraagt tot wanneer het energiecontract loopt. Hans antwoordt dat 

de tarieven nu variabel zijn. 

Andries Smeding vraagt of het berdag voor het krachthonk in begroting zit? Zo 

nee, waarom niet? Hans geeft aan dat er eerst plannen voor het honk uitgewerkt en 

goedgekeurd moeten worden. 
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Advies van de Kascommissie 

De voorzitter van de kascommissie Andries Smeding geeft aan dat begroting als 

realistisch beoordeeld te hebben.  

Hierna stemt de ledenvergadering in met de Begroting. 

 

10. Benoeming van de leden van de kascommissie 

De statuten zijn op dit punt gewijzigd. Er zijn nieuwe termijnen voor het aanblijven van 

de comissie. Wouter van Ginkel vraagt zich af of deze al van kracht zijn. Dit is nu nog 

niet het geval. Leo Schneeman, Wouter van Ginkel en Andries Smeding worden 

bedankt voor hun werk. Zij zullen nog een jaar aanblijven. Wouter zegt: Met een 

penningmeester als Hans is het prettig werken, men is dan goed voorbereid: ‘het gaat 

als een tierelier’  

 

11. Benoeming bestuur en de uitreiking van het ere-insigne en de overige 

onderscheidingstekenen 

Cees Vente is herkiesbaar, volgend jaar bereikt hij de maximale termijn van 10 jaar, 

hij blijft dit jaar voorzitter; Fiejan Bouhuijs blijft nog een jaar aan als secretaris; Hans 

Vendrig is herkiesbaar en blijft aan; Bart Breuk is herkiesbaar en blijft commissaris 

vloot; Rene Visser gaat uit het bestuur, heeft het einde van zijn ambtstermijn bereikt 

en wordt bedankt voor zijn deskundigheid en betrokkenheid. Anneke van den Brink 

treedt tussentijds af als vice-voorzitter. Wessel Agterhof treedt af als commissaris 

algemene zaken, communicatie en recreatieroeien en zal zich verder inzetten als 

voorzitter van de Jubileumcommissie. Hij wordt bedankt voor zijn werk. De positie van 

commissaris algemene zaken en recreatie blijft nog vacant. Marjolein Speelman blijft 

aan als commissaris wedstrijdroeien. Mieke Soelman blijft aan als commissaris 

instructie. Joëlle Zaal is wordt benoemd als de nieuwe vice-voorzitter, zij was de enige 

kandidaat. Jip Claassen wordt benoemd als de nieuwe commissaris gebouw, ook hij 

was de enige kandidaat. 

 

Er worden twee leden van verdienste gehuldigd:  

● Wieger van der Werf - heeft lange tijd als coördinator de jeugd van De Amstel 

onder zijn hoede gehad, Cees geeft aan dat de vereniging hier zeer dankbaar voor is. 

● Simon Koch - is afwezig en zal zijn lintje op later moment krijgen 

 

Dan volgt het voorstel voor een nieuw erelid. Het bestuur draagt Sonja van der 

Meulen voor. Zij zette zich in om het vrouwenroeien in de lift te helpen, was eerste 

dames veteranen roeister, een van de eerste vrouwen met 20 blikken, jarenlang in 

cabaret, redacteur clubbladen, toercommissie lid, secretaris, vertrouwenspersoon, en 

zij is voorzitter geweest. 

De ALV stemt in met de benoeming van Sonja tot erelid, een feestelijk moment 

volgt.  

 

 



5 april 2023 

12. Rondvraag 

Monique van Wolferen vraagt: kan contributie in 2 termijnen worden betaald zonder 

dat leden er actief zelf om moeten vragen? Na een jaar lidmaatschap kan dit bij 

penningmeester worden aangevraagd mits met auto incasso. Cees zegt dat hij geen 

probleem ziet. De wijze van aanvragen is vastgelegd in ons huishoudelijkreglement. 

Ted vraagt of de erfpacht is afgekocht tot 2053, hoe gaat dat erna? Frank geeft 

aan dat we dat nu niet weten, we kunnen nu niets veranderen. Frank geeft aan dat de 

hypotheek tegen die tijd is afgelost. 

Wouter vraagt: kan het blauwe boekje worden geupdate? Florrie heeft het ca. 

8 jaar geleden herzien. Mieke stelt inlegvellen voor of digitaal aanpassen kan ook. 

Frank van Unen sluit traditiegetrouw de vergadering af met een resumé van de 

vergadering, felicitaties aan de leden van verdienste en het nieuwe erelid, 

succeswensen voor het bestuur en een cadeau van hem en Peter de Graaf aan de 

bestuursleden.  

 

Om 22.40 wordt de vergadering gesloten door de voorzitter.  


